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Město Kyjov 

Sportovní komise 

 

Zápis z jednání č. 3/2023 
 

 

Datum konání: 21. 3. 2023   

Místo konání: malá zasedací místnost radnice MěÚ Kyjov 

Přítomni (viz prezenční listina): Ludvík Pintera, RNDr. Vlastimil Válka, Mgr. Stefan 

Chrenko, Mgr. Dana Mezihoráková, Michal Kůřil, Štěpán Němec, Mgr. Erik Schovanec, 

Mgr. Marcela Zemánková, Svatopluk Macek 

Omluveni:  

Zapisovatelka: Mgr. Kateřina Moudrá 

Hosté: místostarosta Daniel Čmelík, místostarosta Kamil Filípek, ředitel Aquavparku Kyjov 

s.r.o. Ing. Ivo Cerman 

Ověřovatel: Mgr. Stefan Chrenko  

Čas jednání: 16:00 – 18:25 

 

Program jednání: 

1. Základní informace o dostavbě a provozu bazénu 

2. Různé  

Průběh jednání:   

Předseda komise přivítal přítomné členy i hosty na 3. zasedání komise a seznámil je 

s programem jednání. Program jednání schválen. 

Hlasování: 9-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Zapisovatelkou jednání schválena Mgr. Kateřina Moudrá (za nemocnou Marii Konečkovou). 

Hlasování: 9-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Ověřovatelem zápisu schválen Mgr. Stefan Chrenko. 

Hlasování: 9-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
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Město Kyjov 
Sportovní komise  

 
 

 
1. Základní informace o dostavbě a provozu bazénu 

Předseda komise předal slovo panu místostarostovi D. Čmelíkovi, který uvedl základní 

informace o dostavbě bazénu. 

D. Čmelík: Podal základní informace o provozu a stavbě samotné – požadavek Metrostavu             

o posunutí termínu kvůli dostavbě trafostanice. 

9. 6. 2023 – předání stavby – nikoliv však uvedení do provozu. 

15. 6. 2023 – otevření letní části, dílčí kolaudace zázemí + gastroprovozu, hotová travnatá 

plocha a plocha kolem tobogánu. 

15. 8. 2023 – otevření vnitřní části, aby se stihla ještě část letní sezony např. při špatném 

počasí. 

Během SR 2023 pravděpodobně Den otevřených dveří, aby se mohli návštěvníci seznámit 

s vnitřním uspořádáním (např. v sobotu 12. 8. 2023 dopoledne). 

27. nebo 28. 4. 2023 by mohla proběhnout exkurze zastupitelů a členů komisí. 

Do konce března by měly být hotové vyzdívky, instalace bazénů, vzduchotechniky, rozvody 

vody, montáž tobogánu. 

Připravuje se návrh provozní doby, ceníku, plavecké školy. 

 

Ing. I. Cerman: Ukázal členům komise fotky a krátký videozáznam ze stavby aquaparku 

(fotodokumentace stavby od pana Marka Svobody).  

Probíhá dokončování prací na parkovišti a fasádách. 

Plavecká výuka – představa spolupráce s plaveckou školou paní Hany Mořinglové (provozuje 

i v jiných bazénech na okrese + školení lektoři). 

 

D. Čmelík: Varianta provozu plavecké školy i samotným aquaparkem, ale na doporučení             

Ing. Radka Steinheizla předání outsourcingu a do budoucna dle zkušeností možné přejít 

k vlastní plavecké škole. 

 

Ing. I. Cerman: Gastroprovoz bude zatím také formou outsourcingu – výběrové řízení vyhrál 

pan Křižánek.  

 

L. Pintera: Bude nějaká návaznost na spolupráci se sportovními kluby a popřípadě 

zvýhodněné vstupné pro kyjovské sportovní oddíly? 

 

Ing. I. Cerman: Pronájem bude za tržní cenu. Otázka na město, zda bude nějakým způsobem 

dotovat lepší ceny pro sportovce z Kyjova. 

 

D. Čmelík: Je to společnost s.r.o., takže ze strany města by mohla být podpora klubů formou 

dotačního programu. 

 

K. Filípek: Nejdříve je nutné vyvolat jednání se sportovními kluby a následně dle zájmu              

a možností hledat nějaký kompromis. 
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Ing. I. Cerman: Pronájem sportovním klubům je možný v odpoledních hodinách, dopoledne 

bude mít plavecká škola. Probíhá jednání s DDM Kyjov o plavecké školičce nebo plaveckém 

oddíle (pan Stuchlík z Komety Brno od spolupráce na plaveckém oddíle nakonec odstoupil). 

 

Mgr. E. Schovanec: Plavecká škola bude spolupracovat s plaveckým oddílem? 

 

Ing. I. Cerman: Probíhá jednání o spolupráci s lektorkou plavání paní Cahlíkovou, která by 

měla mít možná i plavecký oddíl. 

 

Mgr. E. Schovanec: Bude zajišťovat plavecká škola paní Mořinglové povinnou plaveckou 

výuku kyjovských ZŠ?  

 

Ing. I. Cerman: Ano, 8:00 – 13:00 bude povinná plavecká výuka pro kyjovské ZŠ  

pravděpodobně zajišťována plaveckou školou paní Mořinglové, asi 3 dopoledne v týdnu. 

 

D. Čmelík: Dle zájmu se mohou nechat dopoledne i nad rámec povinné výuky. 

 

Ing. I. Cerman: Je plánována exkurze pro ředitele ZŠ a MŠ z Kyjovska. 

 

RNDr. V. Válka: Na jakou dobu budou uzavřeny smlouvy na outsourcingové služby? Na 

rok? 

 

Ing. I. Cerman: Zatím není s plaveckou školou paní Mořinglové uzavřena smlouva. 

 

RNDr. V. Válka: Přejde postupně provoz plavecké školy přímo pod aquapark? Škola není 

povinna dávat plavecký výcvik plavecké škole. 

 

Ing. I. Cerman: Školený lektor plavání je zkušenější než tělocvikář ZŠ.  

 

Mgr. M. Zemánková: Souhlasí s RNDr. Válkou. 

 

RNDr. V. Válka: Kyjovské školy by měly mít určitá privilegia oproti ostatním zájemcům – 

jednání s paní Mořinglovou. Bude mít paní Mořinglová 3 dny dopoledne rezervovaný celý 

bazén? Bude možnost plavání dopoledne i pro kyjovské občany? 

 

Ing. I. Cerman: Pokud tam bude plavecká škola, bude to pro veřejnost uzavřeno. Veřejnost 

bude moci využít hodiny před zahájením plaveckého výcviku 6:00 – 8:00 nebo chodit 

v odpoledních hodinách a ve dvou zbývajících dnech. 

 

Mgr. D. Mezihoráková: Souhlasí s Ing. Cermanem, ekonomicky to musí být udržitelné. 

 

Ing. I. Cerman: Není možné zaplatit lektory na celý úvazek a využívat je jen pár hodin 

týdně, proto toto bylo nabídnuto plavecké škole. 

 

D. Čmelík: Nevylučuje se plavecká škola a MŠ v zážitkovém bazénu, ale pro veřejnost bude 

uzavřeno z provozních důvodů. 

 

Ing. I. Cerman: Nejdůležitější je zatím vyzkoušet provoz a nasbírat zkušenosti. 
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Mgr. M. Zemánková: Plavecká škola není zárukou lepšího přístupu, kvalitní učitelé jsou i na 

ZŠ. Souhlasí s RNDr. Válkou – zkusit provoz a pak zaměstnat vlastní plavecké instruktory. 

Sportovní kluby si mohou pronajmout dráhu, ale dostanou se tam? Jaká bude vytíženost 

bazénu? 

Možnost baby plavání + sociální spolky – potenciál v lepší vytíženosti bazénu. 

 

RNDr. V. Válka: Je lepší mít vlastního instruktora plavání a plavčíka, než pronajímat 

plavecké škole. Vize do budoucna o provozování vlastními silami. 

 

D. Čmelík: Záleží na zajištění kvalitního personálu – zhodnocení až na základě ostrého 

provozu a vyhodnocení nákladů a výnosů. 

 

Mgr. E. Schovanec: V majetku města by vydělávali soukromí provozovatelé. 

 

L. Pintera: Už jsou návrhy ceníku pro veřejnost?  

 

Ing. I. Cerman: Jsou návrhy ceníku dle provozní doby. 

Sauna bar si bude provozovat přímo aquapark – následně lze vyhodnotit, zda je spolupráce 

s provozovatelem gastronomických služeb výhodná či nikoliv. 

 

RNDr. V. Válka: Bude na webu online vidět obsazenost aquaparku? 

 

D. Čmelík: Zatím se uvažuje, že to na webu vidět bude, i když to má svá pro i proti. 

 

Ing. I. Cerman: Tady hraje roli více aspektů i z pohledu bezpečnosti a maximální kapacity 

bazénu. 

Základní vstupné je relativně nízké, ale za překročení limitu se bude doplácet 

Bude tam i abonentní předprodej, snížené vstupné pro ZTP a ZTP/P, děti, rodinné vstupné. 

Vstupné bude jiné ve všední dny a o víkendech. 

Junior bude do 15 let, dítě do 5 – 6 let nebo podle výšky. 

 

D. Čmelík: V letním provozu se plánuje odpolední snížené vstupné. 

 

Ing. I. Cerman: Když si někdo koupí vstup dovnitř, tak se bude moci koupat i venku. Když si 

koupí jen ven, vevnitř už se koupat nemůže. 

 

RNDr. V. Válka: Zhodnotil, že ceny jsou přiměřené. 

 

Ing. I. Cerman: Cílem je, aby návštěvníci chodili pravidelně a ne jen nárazově – podpořit 

vouchery, akce, abonentní prodej na čip (výhoda samostatného odbavení na pokladně                

i terminálu). Budou se akceptovat také Sodexo karty. K dispozici bude samoobslužný kiosek. 

Čip bude možné dobíjet online formou nebo na platebním terminálu přímo na koupališti. 

 

K. Filípek: Proč by mělo být otevřeno o víkendu až od 9:00? 

 

Ing. I. Cerman: Bylo to takto nastaveno po konzultaci s odborníky – je to na diskuzi po 

zkušenostech s poptávkou. 

 

Mgr. M. Zemánková: Bude mít využití odpadní teplo? 
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Ing. I. Cerman: Odpadní teplovod bude doveden ze sklárny - bude použito i na výhřev 

venkovního bazénu. 

 

D. Čmelík: Primární zdroj tepla bude ze sklárny, plynem se topit neplánuje, i když přívod 

plynu tam bude. Dále budou všechny vhodné střechy osazeny fotovoltaikou - maximální 

výkonnost (91 kWp). 

Technologie pro využívání zpětného tepla ze sprch a odpadní vody z bazénu. 

Technologie pro zpracování důlní vody – v řešení. 

Při plánované revitalizaci parku by měla být vybudována retenční nádrž – odpadní voda 

z bazénů využita pro vodní prvek – co nejmenší energetická zátěž i zátěž pro životní 

prostředí. 

 

Mgr. E. Schovanec: Kdy se bude otvírat venkovní bazén příští rok? Začátkem června již 

bývají velká horka. 

 

Ing. I. Cerman: Bude se otevírat třeba i dříve, voda se dokáže dohřát. 

 

L. Pintera: Kolik je plánováno pracovních míst? 

 

Ing. I. Cerman: Vnitřní provoz – 15 plných úvazků; venkovní provoz – dle loňské sezony 16 

lidí na dohody. 

Osvědčily se akce pro veřejnost – 30. 6. akce na konci školního roku, asi 27. 7. – vodní bitva, 

po SR – Kinder event, koncerty. 

 

D. Čmelík: Akce pro děti, aqua aerobik, cvičení pro seniory, pravidelné akce, 

beachvolejbalový turnaj, apod. Cílem je zaujmout návštěvníky v jejich volném čase. 

 

Ing. I. Cerman: Plánováno také plavání pro miminka od 6 měsíců – pí Lukešová (Baby Club 

Katka v Hodoníně) 

 

RNDr. V. Válka: Kdyby tam chtěl jít tělocvikář s dětmi, může si pronajmout dráhu? 

 

Ing. I. Cerman: Pronájem drah bude možný. 

 

D. Čmelík: Je nutné najít kompromis mezi pronájmem a veřejností. 

 

Mgr. E. Schovanec: Bude možné si pronajmout jen beachvolejbalové hřiště bez nutnosti 

platit vstup do aquaparku? 

 

D. Čmelík: To asi nebude možné. 

 

Ing. I. Cerman: Už tam vznikají náklady na osprchování atd. 

 

D. Čmelík: Pokud by tam došla škola a studenti budou pod dohledem učitele, bylo by možné 

o tom uvažovat a je to na domluvě. 

 

RNDr. V. Válka: Je možné vytvořit tarif pro skupinu na venkovní koupaliště a v dopoledních 

hodinách. 

 

Ing. I. Cerman: V září by se to dalo využít – hřiště bez koupání, jen se zázemím. 
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Ing. I. Cerman: Na tuto sezonu byly dokoupeny slunečníky z důvodu nedostatku stínu, 

půjčení slunečníku by mělo být v ceně. Do budoucna výsadba stromů. 

 

Na velké terase před saunovým světem bude zatím relaxační zelená zóna, do budoucna se 

plánuje umístit tam velkou ceremoniální saunu. 

Rovněž je vize propojení biotopu v Bohuslavicích s aquaparkem pod jeden subjekt – 

uživatelsky vyjít vstříc obyvatelům Kyjova. 

 

L. Pintera: Jaké jsou zkušenosti z loňska s počtem úrazů? 

 

Ing. I. Cerman: Loni nebyl zaznamenán žádný vážnější úraz, nejvíce bylo drobných poranění 

jako skopnuté prsty o patky slunečníků – slunečníky letos budou zapuštěny přímo do dlažby. 

 

2. Různé 

Mgr. S. Chrenko: Na základě dotazu Mgr. I. Pojezného na minulém zasedání ZM prověřil, 

kolik sportovních klubů si nepožádalo o dotaci na NSA. Některé kluby (Atletika Kyjov nebo 

TK Kyjov) si o dotaci na NSA nezažádaly, většina kyjovských klubů však tuto možnost 

využila. Nabídnout pomoc klubům, aby této možnosti více využívaly. 

RNDr. V. Válka: Kritérium vícezdrojového financování je v našich dotačních programech 

zohledňováno. Některé kluby jsou v tomto zdatnější, jiné méně. 

K. Filípek: Shánět si finance i jinde je odpovědností funkcionářů jednotlivých klubů, nikoliv 

města. 

Mgr. M. Zemánková: Možností je kontaktovat sportovní kluby s doporučením a pak 

nabídnout také schůzku k dotačním programům.  

Mgr. D. Mezihoráková: Výtka k organizaci akce Sportovec okresu Hodonín za rok 2022 – 

špatná informovanost - klub biketrialu nevěděl, že se tato akce vůbec koná. Požadavek – 

přeposílat informace a emaily sportovním klubům.  

Vysvětlení: Akci Sportovec okresu Hodonín za rok 2022 organizovala Jihomoravská krajská 

organizace a Okresní sdružení ČUS Hodonín, město Kyjov se podílelo na spolupráci. 

RNDr. V. Válka: Dotaz na vlastnictví budovy v Polámaných, kterou využívá biketrial. Komu 

budova patří – městu nebo spolku AVZO TSČ p.s. Kyjov? Budova je zanedbaná                                

a v neutěšeném stavu. 

Mgr. E. Schovanec: Podle katastru patří budova městu. 

Mgr. D. Mezihoráková a Š. Němec: Je to problém celých Polámaných – ve skvadře lidí, 

kteří se tam chodí potulovat (bezdomovci, narkomani). 

RNDr. V. Válka: Pokud se tam něco stane, kdo za to ponese odpovědnost? Možností je 

oplocení areálu. 

K. Filípek: Pokud je to budova města, je to podnět na radu města k řešení. 
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Město Kyjov 
Sportovní komise 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: 

 

Sportovní komise navrhuje Radě města Kyjova prověřit vlastnictví a stav budovy v areálu 

využívaném klubem biketrialu v Polámaných. 

 

 

 

Úkoly pro členy komise:  
 

 

 

 

 

 

Předseda komise Ludvík Pintera ukončil jednání komise v 18:25. Příští jednání komise 

navrženo na květen 2023 – přesný termín bude teprve stanoven. 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Kateřina Moudrá 

 

 

Ověřil: Mgr. Stefan Chrenko 


